
Zápis ze školské rady 15. října 2013 
Přítomni: Fialka, Mayrhofer, Mrázková, Kindlová, Swart, Krobová, Maršnerová, Barták, 
Krečová 

1. Email radaskoly@zsbustehrad.cz zprovoznit a přesměrovat na předsedu p. Fialku 
2. Výroční zpráva za školní rok 2012/2013 

• zpracovala paní Krečová, z omezeného množství dostupných podkladů. 
• paní Sklenářová svou verzi zaslala až v pátek 11. října 2013 
• p. Fialka se ptal na příčiny nízké úspěšnosti žáků loňské 8. třídy v testování SCIO 
• školská rada se sešla loni 4x, nikoliv 2x  
• řešena otázka a budoucnost možnosti celoživotního vzdělávání a mezinárodních 

programů- dle pí. Krečové zatím není v dohledné době v plánu 
• ŠR poukázala na skutečnost scházející demografické studie pro potřeby ZŠ a MŠ. 

Studii by měl poskytnout MÚ společně s plánem rozvoje škol. 
• pí. Swart podotkla, že zájmové kroužky již nejsou prokazatelně preventivním 

opatřením sociálně-patologických jevů 
• záporné hospodaření školní jídelny a zájmových útvarů- pí. Krečová podala 

vysvětlení, představila provedená opatření a výhled do budoucna 
• projednávala se možná úspora za odebírané energie změnou dodavatelů či tarifů – 

vedení školy se bude snažit vyjednat výhodnější podmínky 
• jednohlasně schválena všemi přítomnými 

 
3. Školní řád-  

• p. Mayrhofer navrhoval, aby bylo zakotveno, že žáci nesmí svým oblékáním 
propagovat náboženství a extrémistická hnutí či ideologie 

• promyslet inovace, členové ŠR budou přispívat svými návrhy na změny ve 
školním řádu. Finální znění bude projednáno na ŠR 

• přezouvání- změna- žáci již nemusí mít striktně otevřenou obuv ale čistou a musí 
být prokazatelně přezuti z venkovních bot 

• ŠR projednala návrh na vytvoření jednodušší a stručnější formy ŠŘ pro I stupeň 
 

4. Poškola- 
• dle pí. Swart a Maršnerové se žáci I. stupně bojí chodit na budovu II. stupně a zde 

být s velkými spolužáky 
• během I. pololetí vedení školy zhodnotí efektivitu této instituce a buď přistoupí 

k úpravám, nebo ji zruší 
 

5. Školní jídelna- 
• pí. Krečová popsala změny ve školní jídelně a vysvětlila důvody, které vedly 

k jejich zavedení. ŠR nemá připomínky 
 

6. Revitalizace budovy I. stupně- 
• revitalizace budovy projednána pí. Krečovou s p. Vavruškou 
• je nutné zahájit jednání s MÚ a spolupracovat na vytvoření plánu revitalizace staré 

budovy ZŠ 
 

7. Školní tělocvična- 
• do června 2014 má škola výjimku od KHS a poté je nutno položit novou podlahu 

(projednáváno též na veřejném zasedání v září 2013) 
 



8. Školní web- 
• pan Mayerhofer namítl, že aktuality na úvodní stránce webu jsou nepřehledné 
• ŠR navrhla, aby se publikovaly i úspěšné práce ve výtvarných, literárních a jiných 

soutěžích 
 

9. Spolupráce školy s MÚ, ZUŠ Buštěhrad, DPS Buštěhrad ad. 
• ŠR dala návrh uspořádat pro oživění spolupráce společnou výstavu výtvarných 

prací ZŠ a ZUŠ Buštěhrad např. v buštěhradské sýpce 
• ŠR navrhla projednat s vedením DPS možnosti spolupráce a v případě zájmu 

připravit kulturní vystoupení žáků ZŠ pro klienty DPS 
 

10. Různé- 
• pí. Swart dala návrh, zda by učitelé nemohli umožnit ponechání nepotřebných 

učebnic ve škole, aby je nemuseli žáci nosit v těžkých taškách na zádech zbytečně. 
Zároveň byl vznesen požadavek na optimalizaci zadávání domácích úkolů žákům 
prvního stupně. Bude projednáno 16. 10. 2013 na provozní poradě se všemi 
pedagogy 

• pí. Mrázková pochválila nápad pí. uč. Poláškové, která otevřela kroužek 
připravující žáky 9. ročníku na přijímací řízení z matematiky a navrhla, zda by se 
v kroužku nemohli diferencovat žáci pro gymnázia a SŠ s náročnějšími 
přijímacími zkouškami 

 
 
Zápis provedl Mgr. Václav Barták dne 15.10. 2013 

 
 


